

FLUSH CAP PET BOTTLE

FLUSH CAP 附蓋小水瓶系列為針對小容量的設計，適用於分裝瓶、隨身瓶、贈品或是旅館用品。正圓型的設計，方便客戶選擇貼標來取代印刷，在大量生產的前提下，可以節省許多成本。該厚度約為一般產品高上一倍，加上「面一」設計，外觀的整體性與質感都遠勝市售產品。

FLUSH CAP PET Bottles are special for small capacity, such as gift, hotel supplies or purse skincare. The design of round shape make it easy to label instead of printing, which could save lot of cost in a big quantity of production. The thickness of it is heavier than ordinary one, besides of the "Flush" design, could provide a better completeness of design and texture.

No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Weight (g)	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)
PET011	30	35	13	ø 20	Round	ø 28*85h
PET006	35	37	19	ø 20	Round	ø 28*94h
PET010	50	55	19	ø 20	Round	ø 31*101h

*Special neck finish for specific stopper and cap, not applicable for dispenser.

Component	Material	Recommend Deco.	Optional Deco.
Cap	PP	Coloured	n/a
Stopper	LDPE	n/a	n/a
Bottle	PET	Coloured/SS	Hot Stamping



*3 sizes of open (ø 3/5/8mm)

— Decoration 飾紋 —



Naked

Coloured

Coloured

Coloured

FLUSH CAP



OVAL-C PET BOTTLE

我們使用了一步法射拉吹的製程來製作OVAL-C PET 橢圓曲線瓶，使得螺牙位置能夠固定在同一面向，在您選配有方向性的配件（如掀蓋、特殊壓頭）時，能讓配件方向一致，呈現出較佳的整體性，這也是一步法射拉吹水瓶的最大優點之一。其他的優點：厚薄度均勻、能成型較困難的造型、可調整瓶重與小批量調色彈性等。

OVAL-C PET Bottle is made by I-Step Injection-Stretch-Blow(ISBM) process, which make the screw position identical, in this way, the closure you choose could in the same direction on the selling rack. It's the key feature of I-Step ISBM bottles. Other features of ISBM bottles includes: uniform thickness, shaping ability, adjustable weight and coloured molding, etc.

No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Weight (g)	Material	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)
PET001	120	133	25	PET	ø 24/410	Oval	52*34*130h
PET002	150	167	25	PET	ø 24/410	Oval	58*35*143h
PET005	250	266	32	PET	ø 24/410	Oval	65*42*166h

*Overflow changes if taking optional preform weight.

CLOSURES 配件



OVAL-C



ROUND SLIM PET BOTTLE

我們使用了一步法射拉吹的製程來製作ROUND SLIM水瓶，使得螺牙位置能夠固定在同一面向，在您選配有方向性的配件（如掀蓋、特殊壓頭）時，能讓配件方向一致，呈現出較佳的整體性，這也是一步法射拉吹水瓶的最大優點之一。其他的優點包含：厚薄度均勻、能成型較困難的造型、可調整瓶重與調色彈性等。

ROUND SLIM Bottle is made by I-Step Injection-Stretch-Blow(ISBM) process, which make the screw position identical, in this way, the closure you choose could in the same direction on the selling rack. It's the key feature of I-Step ISBM bottles. Other features of ISBM bottles includes: uniform thickness, shaping ability, adjustable weight and coloured molding, etc.

No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Weight (g)	Material	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)
PET003	150	167	25	PET	ø 24/410	Round	ø 43*143h
PET016	350	357	35	PET	ø 24/410	Round	ø 54*183h

*Overflow changes if taking optional preform weight.

CLOSURES 配件



ROUND SLIM



ROUND PET BOTTLE

我們使用了一步法射拉吹的製程來製作OVAL-C PET水瓶，使得螺牙位置能夠固定在同一面向，在您選配有方向性的配件（如掀蓋、特殊壓頭）時，能讓配件方向一致，呈現出較佳的整體性，這也是一步法射拉吹水瓶的最大優點之一。其他的優點包含：厚薄度均勻、能成型較困難的造型、可調整瓶重與調色彈性等。

ROUND PET Bottle is made by I-Step Injection-Stretch-Blow(ISBM) process, which make the screw position identical, in this way, the closure you choose could in the same direction on the selling rack. It's the key feature of I-Step ISBM bottles. Other features of ISBM bottles includes: uniform thickness, shaping ability, adjustable weight and coloured molding, etc.

No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Weight (g)	Material	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)
PET008	350	360	25	PET	ø 24/410	Round	ø 66*128h
PET014	400	420	38	PET	ø 24/410	Round	ø 68*142h
PET015	500	520	38	PET	ø 24/410	Round	ø 68*170h

*Overflow changes if taking optional preform weight.

CLOSURES 配件



ROUND



SHAPE PET BOTTLE

我們使用了一步法射拉吹的製程來製作SHAPE 圓形曲線PET水瓶，使得螺牙位置能夠固定在同一面向，在您選配有方向性的配件（如掀蓋、特殊壓頭）時，能讓配件方向一致，呈現出較佳的整體性，這也是一步法射拉吹水瓶的最大優點之一。其他的優點包含：厚薄度均勻、能成型較困難的造型、可調整瓶重與調色彈性等。

SHAPE PET Bottle is made by 1-Step Injection-Stretch-Blow(ISBM) process, which make the screw position identical, in this way, the closure you choose could in the same direction on the selling rack. It's the key feature of 1-Step ISBM bottles. Other features of ISBM bottles includes: uniform thickness, shaping ability, adjustable weight and coloured molding, etc.

No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Weight (g)	Material	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)
PET007	150	170	25	PET	ø 24/410	Round	ø 48*143h

*Overflow changes if taking optional preform weight.

CLOSURES 配件



SHAPE PET



SQUARE PET BOTTLE

我們使用了一步法射拉吹的製程來製作OVAL-C PET水瓶，使得螺牙位置能夠固定在同一面向，在您選配有方向性的配件（如掀蓋、特殊壓頭）時，能讓配件方向一致，呈現出較佳的整體性，這也是一步法射拉吹水瓶的最大優點之一。其他的優點包含：厚薄度均勻、能成型較困難的造型、可調整瓶重與調色彈性等。

SQUARE PET Bottle is made by I-Step Injection-Stretch-Blow (ISBM) process, which make the screw position identical, in this way, the closure you choose could in the same direction on the selling rack. It's the key feature of I-Step ISBM bottles. Other features of ISBM bottles includes: uniform thickness, shaping ability, adjustable weight and coloured molding, etc.

No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Weight (g)	Material	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)
PET009	120	132	21	PET	ø 24/410	Angled	41*41*135h

*Overflow changes if taking optional preform weight.

CLOSURES 配件



SQUARE PET

